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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1210 Direktupphandling av inrikesflyg i kristid

Flygbolag efter flygbolag ställer nu sina flygplan på marken i Sverige, och flera 
bolag signalerar ekonomiska besvär. Bra, som är en viktig transportör för de 
regionala flygplatserna, har den 6 april ansökt om rekonstruktion i tingsrätten.

Nyligen meddelade SAS att de som följd av coronakrisen endast har ett 
flygplan i bruk och bara flyger på destinationerna Kiruna, Umeå, Luleå och 
Visby.

Konsekvenserna är detta är många, och var detta kommer att sluta vet ingen 
innan coronakrisen är över.

I detta läge hade det varit naturligt att ha en kontakt mellan regeringen och de 
län/regioner som nu helt är utan flygtrafik. 

Med anledning av detta skulle jag vilja fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Avser ministern att ha en dialog med länsstyrelserna i berörda län om 
konsekvenserna av ett icke befintligt inrikesflyg?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-20
Besvaras senast
2020-04-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


